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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 6. juli 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 727 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra
Karina Adsbøl (DF).

Spørgsmål nr. 727:
’’Af DELTA’s 2011-rapport fremgår det på side 17, at ”det offentlige tilskud til
høreapparater udleveret fra private høreklinikker” er faldet fra 431.109.770 kr.
til 328.856.157 kr., hvilket betyder at besparelsen er på godt 100 mio. kr., hvor
det i L 28 fra 2010-11 i bemærkningerne var skønnet, at besparelserne var på
45,4 mio. kr. Hvad er årsagen til, at ministeren sammen med Sundheds- og
forebyggelsesministeren lægger op til yderligere besparelser på et område, 
som allerede gennemførte besparelser har reduceret med en fjerdel?”

Svar:
På grund af ferietiden og da spørgsmålet involverer andre end mit ministerium, 
har jeg behov for yderligere tid til besvarelsen. Jeg vender tilbage med mit en-
delige svar, så snart det er muligt.
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